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GRUNDEJERFORENINGEN HJORTESPRINGPARKEN 

 
 

12.01.2016 
 
Referat af: 
Bestyrelsesmøde 44/6 mandag d. 11. januar 2016 kl. 19.30 i hus nr. 21 
 
Til stede: Poul Dahl  Formand  (14) 

Knud Erik Madsen Næstformand (45) 
Leif Larsen  Kasserer  (21) 
Janne Bay   Bestyrelsesmedlem (38) 
Kim Goderum Bestyrelsesmedlem (26) 
Karin Eriksen Suppleant  (40) 

Afbud: Tom Sund  Suppleant  (23) 
 
DAGSORDEN: 
 
Punkt 1: Godkendelse af referat. 
 
Punkt 2: Meddelelser fra formanden. 
Ingen. 
 
Punkt 3: Henvendelser fra medlemmerne. 
Ingen. 
 
Punkt 4: Meddelelser fra udvalgene. 
 
Teknisk udvalg: 
Indbrud: Der har været (mindst) 2 indbrud på vejen i december. I mindst 2 andre huse er 
hængelåsen på skuret blevet klippet op med en boltsaks. Endvidere har vores 
nabogrundejerforeninger også været plaget af indbrud i december. Bestyrelsen opfordrer 
alle til at melde sig til nabohjælp og komme med i nogle nabogrupper, hvor man kan give 
hinanden oplysninger om ferier osv. Bestyrelsen har inviteret politiet til vores general-
forsamling i marts måned, og de kommer forbi den første times tid.  
 
Varmeudvalget: 
Der er foretaget varmeaflæsning 31/12-2015. Alle målere fungerede. Foreningen har 
forbrugt 8% mere i fjernvarme i 2015 end 2014. Dette afspejler sig også i de aflæste 
forbrugstal. 
 
Grønt udvalg: 
Der er opsat hæk mod Mosebyvej 48 i Bakkedraget Villaby. Vi har delt regningen 50/50 
med dem. Der er endnu ikke lavet aftaler med de 2 grundejere på Vejringevej, der 
grænser op til vores område, om eventuelt nye hække i 2016. 
Træer og buske ved nr. 2 blev hårdt angrebet af tøsne og efterfølgende storm i slutningen 
af november måned, med mange knækkede grene og stammer til følge. Alt er nu skåret 
ned. 
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Flere buske og træer på fællesareal og midterareal har også en del knækkede grene. Det 
forventes klippet ned i løbet af februar/marts måned. 
 
Der har været afholdt møde mellem repræsentanter for Stadagervejens og vores 
bestyrelse. Dette resulterede i følgende 3 punkter: 
  

• Den 22. januar vil repræsentanter for Stadagervejens og vores grundejerforening 
sammen med gartneren gennemgå fælles-fælles arealet, så den årlige 
fældning/klipning på området kan finde sted i løbet af februar 

 

• Der er indkøbt et nyt fodboldmål. Det gamle knækkede sammen i sommer. Det nye 
mål opsættes i april måned. Betaling for målet er sket efter fordelingstallet mellem 
Stadagervej og os. 

 

• Foreningerne blev enige om at afsætte midler i det kommende år til endnu en 
omgang fældning/klipning af området til næste vinter. 

 
Info udvalg: 
Intet. 
 
Materieludvalg: 
Intet. 
 
Festudvalg: 
Juletræstændingen måtte vi desværre aflyse, da bestyrelsen ikke kunne finde nogle til at 
arrangere det. 
 
Fastelavn er under planlægning. Indbydelser er sendt ud. Husk at få jer tilmeldt senest 31. 
januar og mød op d. 7. februar kl. 11.00. 
 
Velkomstudvalg: 
Udvalget har været på besøg i nr. 5 og 33 og budt vores naboer velkomne. 
 
Legpladsudvalg: 
Der er indkøbt et nyt kolbøttestativ, der opsættes i foråret 2016. 
 
Punkt 5: Økonomi. 
Leif gennemgik foreløbigt årsregnskab for foreningen og varme. Foreningsregnskabet 
giver et relativt stort overskud, da bestyrelsen kun nåede at få et hækkeprojekt i hus i 
2015. 
Der er 7 huse, der er 1 måned forud med betalinger til grundejerforeningen. 0 huse er 
bagud. 
 
Punkt 6: Eventuelt 
Bestyrelsen påbegyndte planlægningen af den ordinære generalforsamling, der afholdes 
d. 17. marts 2016. 
Første forslag til budget blev lavet.  

 
Mødet sluttede kl. 22.00 

 
 

Bestyrelsen 


